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Protokół Nr XXII/2008 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 26 września 2008 roku 
 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Stwierdził iż obecnych jest 14 radnych co stanowi wymagane quorum do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Tadeusza Styczeń. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Odczytał proponowany porządek obrad ( załącznik do protokołu). 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? Wniosków nie zgłoszono. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 2 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 3 
Burmistrz odczytał informację o pracy od 27 sierpnia 2008 roku. ( materiał stanowi 
załącznik do protokołu). 
Przetarg na działkę przy MGOZ nie został rozstrzygnięty, proponuję obniżyć wycenę 
do 70% i ogłosić przetarg na każdą działalność gospodarczą do zagospodarowania w 
ciągu 3 lat. 
Poinformował iż wnioski na dofinansowanie inwestycji Basen, kanalizacja i drogi 
zostały złożone. 
Gniewięcin i Łownię będziemy się starać robić z Odnowy wsi, na świetlice wiejskie w 
Pawłowicach i Jeżowie przygotowujemy dokumentację. 
Pan J. Strzelec 
- zapytał za jaką kwotę Gmina kupuje pojemniki do segregacji? 
Pani H.Barska 
- my kupujemy 10 kompletów a pozostałe TAMAX, worki do segregacji firma rozdaje 
za darmo. 
Pan J.Strzelec 
- wcześniej rozdawali worki za darmo a teraz nie chcą wydawać tłumacząc, że maja 
dla wczasowiczów. 
Pani H.Barska 
- wyjaśnimy to nieporozumienie. 
Ad. 4 
Radny T.Styczeń 
- poprosił o 2 tablice z nazwą miejscowości Aleksandrów i 2 znaki informujące, że jest 
to ślepa droga, 
- poprawić pobocze koniec Krzcięcic w stronę Słaboszowie, wysypano gruby tłuczeń 
przydałoby się dowieźć jeszcze drobnego. 
Radny W.Tabor 
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- wywieziono z budowy kamień na drogę kto ma go rozrównać, samochód uszkodził 
kabel telefoniczny wisi bardzo nisko, 
- czy Powiat zakończył roboty na drogach, miało być zrobione odwodnienie na Pile i 
nie wykonano. 
Radny Z.Sobota 
- w Zielonkach k/Skóry wyciąć zarośla i ściąć pobocze, 
- w Borszowicach działka p. Rokickich bardzo zarośnięta jest tam gniazdo lisów i kun. 
Radny J. Strzelec 
- zapytał czy dzikie wysypisko w Mstyczowie zostanie zlikwidowane? 
Dyrektor ZUK 
- będzie zrobione, przeszkodziły nam w pracach ostanie opady deszczu. 
Radny J.Strzelec 
- czy jest jeszcze kamień aby wywieźć na drogę w Przełaju i ją wyrównać? 
Radny J.Sroka 
- droga dojazdowa do pól za wysypiskiem, jeśli jest możliwość dowiezienia drobnego 
kamienia to proszę o wyrównanie dołów w drodze. 
Wiceprzewodniczący Z.Adamski 
- na drogę w Sosnowcu k/mostu do góry dowieziono tylko część kamienia, tam 
potrzeba jeszcze 20 zestawów, 
- dlaczego dzieci z Rynku nie są przyjmowane do Przedszkola? 
- ostatnio frezowano most na Sosnowcu proszę ustawić znak o ograniczeniu prędkości, 
- zamontować 1 lampę na Bazie przy kładce i dowieźć kamień, 
- wyrównać garb na drodze w Sosnowcu, 
- droga k/Jupowicza nie zakończona, 
- wykosić rowy i zepchnąć pobocza przed zimą. 
Pan Przewodniczący 
- bardzo zarośnięta droga na Wojciechów brak widoczności, to samo Czekaj – Przełaj 
wycinkę należałoby zrobić przed zimą, 
- zrobić wejście do Bazy od strony Bąkowskiej, 
- utwardzić pobocza do starego cmentarza. 
Ad. 5 
Pani Skarbnik 
- odczytała opinię RIO o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za I półrocze 
2008 roku – opinia pozytywna. 
Rada nie wniosła zastrzeżeń do sprawozdania. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 6 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy: 

1. uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu na termomodernizację Przedszkola. 
Wiceprzewodniczący J. Gładki 
- zaproponował zapis w uchwale „do kwoty 304.000zł” 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Pan Przewodniczący 
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- poddał pod głosowanie uchwałę z przyjętą poprawką 
Głosowanie 
14 głosów – za                      uchwała Nr XXII/227/2008 
    2.   uchwała w sprawie zmian w budżecie oświaty 
          Głosowanie 
          14 głosów – za            uchwała Nr XXII/228/2008 
    3.   uchwała w sprawie zmian w budżecie, zmiany powodują zmiany załączników  
do uchwały budżetowej – zmniejszenie w dziale 600 zakup usług 30.000zł na 
zwiększenie dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego, w dziale 915 
zmniejszenie z wydatków inwestycyjnych o 30.000zł a przeznaczenie na zapłatę za 
energię elektryczną gdzie na dziś brakuje 69.000zł. Komisja Budżetowa wyraziła 
zgodę na przeznaczenie z rezerwy budżetowej kwoty 39.000zł na energię. 
Radny J.Strzelec 
- czy te pieniądze brakły za pół roku? 
Pan Burmistrz 
- to są potrzeby do końca roku. 
Radny J.Strzelec 
- czy na wsi ma się świecić rano czy tylko wieczorem bo płacimy wszyscy a świeci się 
różnie. 
Radny Z.Gładki 
- rano jest bardzo różnie np. świeci się na części Pawłowic, Łowinia już nie a ludzie 
przemieszczają się do pracy. 
Radny S.Łazarski 
- moja firma odpowiada za utrzymanie oświetlenia ulicznego, umowa mówi aby 
wszystkie uwagi kierować do Pani Chyla ,ona nam zgłasza i usuwamy usterki 
natychmiast. Nie możemy sprawdzać czasu świecenie, na każde zgłoszenie jedziemy. 
Radny J.Strzelec 
- to jest wniosek do gospodarza terenu albo ma się świecić wszędzie albo nigdzie. 
Radny J.Wiencek 
- 30.000zł dla ZUK czy to oznacza, że będzie robione coś nowego? 
Pani Skarbnik 
- nie to są prace już wykonane jak droga, kostka na Bazie. Pieniądze z FOGR 
Zarządzeniem Burmistrza wprowadza się do budżetu. 
Wiceprzewodniczący J.Gładki 
- 69.000zł mamy dopłacić za energię elektryczną, proszę podać ile z tej kwoty w 
związku z podwyżką cen energii a ile z tyt. dobudowy? 
- nie słyszałem na Komisji Budżetowej o dysponowaniu rezerwą budżetową. 
Pani Skarbnik 
- poprosiła o kilka minut przerwy celem wyjaśnienia . 
- na tą kwotę mają wpływ 2 czynniki, wzrost cen za energię i wyższe zużycie z uwagi 
na dobudowę oświetlenia, nie da się jednak w kilka minut wyliczyć dokładnych kwot. 
Wiceprzewodniczący J. Gładki 
- mnie chodzi o to ile co kosztuje, przygotowanie do sesji nie trwa 5 minut. 
Pani Skarbnik 
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- jeśli chodzi o rezerwę budżetową nie ma wymogu, że musi być zgoda Rady, decyzja 
jest w gestii Burmistrza, środki z rezerwy rozdysponowuje się Zarządzeniem 
Burmistrza. 
Wiceprzewodniczący J. Gładki 
- więc trzeba było powiedzieć, że jest to decyzja Burmistrza. 
Pan Burmistrz 
- jednak prosiłbym aby Komisja Budżetowa przedyskutowała i dawała opinię. Jeśli 
chodzi o energię elektryczną staramy się bardzo racjonalnie korzystać i max 
oszczędzać dlatego wymieniamy oprawy rtęciowe na sodowe. Trudno będzie policzyć 
jaki procent z tej kwoty jest na podwyżkę a ile z racji dobudowy nowych opraw. 
Bardzo proszę aby przyjąć naszą propozycję. 
Wiceprzewodniczący J.Gładki 
- Pan ma rację ale nie do końca, jeśli Wydział nie potrafi o ile więcej potrzeba z racji 
podwyżki cen to nic nie wiecie. 
Pan Przewodniczący 
- poddał uchwałę pod głosowanie 
Głosowanie 
14 głosów – za  
1 głos – wstrzymujący się                   uchwała Nr XXII/229/2008 
Ad. 8 
Pan Burmistrz udzielił odpowiedzi na interpelacje radnych: 
J.Strzelec – sprawę worków dla indywidualnych osób wyjaśnimy z TAMAX, 
                - dzikie wysypisko w Mstyczowie będzie zlikwidowane, 
J. Sroka – kamień na drogi możemy się starać tylko z wykopów pod Basen za dopłatą, 
T. Styczeń – w sprawie znaków złożymy wniosek do Komisji Bezpieczeństwa Ruchu 
                     Drogowego, 
                  - w sprawie poboczy skierujemy pismo do ZDP, 
W. Tabor   - kamień na drodze my wyrównamy, 
                   - w projekcie budżetu musimy zaplanować zakup równiarki, 
                   - w sprawie uszkodzonego kabla skontaktujemy się z Telekomunikacją, 
                   - odwodnienie w miejscowości Piła zgłosimy do ZDP, 
Z. Sobota   - do właścicieli prywatnych posesji wyślemy pisma o wycinkę krzaków, 
                   - ścinkę poboczy w Zielonkach zgłosimy do ZDP. 
Z. Adamski – ile uda się pozyskać kamienia tyle wywieziemy, 
                   - obwodem dla dzieci do  oddziału „0” z Rynku jest SP w Pawłowicach 
                     Przedszkole jest za ciasne i nie pomieści wszystkich dzieci. 
Radny Z.Adamski 
- osoba która się do mnie zgłosiła ma 2 dzieci, jedno do I klasy w SP 1 a drugie do 
Pawłowic, a osoba z Przemysłowej ma dzieci w Przedszkolu. 
Pan Burmistrz 
- jest jeden wyjątek gdzie oboje rodzice dojeżdżają do pracy do Krakowa. 
Z. Adamski – musimy rozeznać zamontowanie lampy k/Bazy, 
                    - w przyszłym roku zaplanujemy jako inwestycję słupy i oprawy, 
                    - garb na ul. Sportowej , myślę że zrobimy od mostu do przejazdu, 
                    - k/ Jupowicza to co chciał miał zrobione ale skontaktujemy się i  
                      wyjaśnimy,  
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                    - pobocza i rowy przy swoich drogach robimy, przy powiatowych  
                      Zgłosimy do ZDP, 

A. Mysiara  - do pracy na Wojciechowie poprosimy o pilarzy, my zapewnimy  
                      pomoc i odwóz ludzi, 

                         - w sprawie chodnika do cmentarza odpowiemy na piśmie, 
                         - schody od Bąkowskiej do Bazy ujmiemy w budżecie 2009. 
Ad. 9 
Wiceprzewodniczący Z.Adamski 
- ul. Cichą spływa woda od góry, 
- proszę wykosić rowy na Sosnowcu na zakrętach, wycięto to co grubsze a reszta 
została i jest problem z widocznością, na posesji p. Chlebowskiej nikt nie mieszka a 
takie zarośla że nic nie widać. 
- miał być tłuczeń na stary koniec w stronę Foltyna  i nic. 
Radny Z.Konieczny 
- ile metrów ma pas drogowy, jaka część do utrzymania należy do ZDP czy Gminy? 
- w Klimontowie zarośnięty staw, na łuku drogi nic nie widać, czy nie można wysłać 
pracowników interwencyjnych aby wycięli na szerokości ok. 1,5 m, będzie lepsza 
widoczność. 
Pan Burmistrz 
- poprosiłem o spotkanie z mieszkańcami Klimontowa w sprawie działki sołeckiej 
obok zakładu Pana Ostrowskiego, chce odkupić ok. 36 arów celem spełnienia 
wymogów weterynaryjnych aby mógł prowadzić działalność. Mieszkańcy wyrazili 
zgodę ale pod warunkiem aby za część pieniędzy kupić porównywalną działkę dla wsi. 
Pozostałą część pieniędzy przeznaczyć po uzgodnieniu z nimi na to co potrzebne dla 
wsi. Wycena działki jest na kwotę 39.000zł, odkupując działkę rolną to będzie ok. 5 – 
6 tys. prosimy o akceptację propozycji przez Radę.  
Wiceprzewodniczący J. Gładki 
- większy pożytek dla wsi byłby wtedy gdyby wyznaczyli jakieś zadanie za np. 50% 
kwoty ze sprzedaży. 
Radny Z.Konieczny 
- dobra propozycja ale nie przy tym sołtysie, uważają że to jest ich a pieniądze się 
rozejdą a tak zostanie im działka. 
Pani Sekretarz 
- Sołtys na propozycję Burmistrza, że z tych pieniędzy zrobimy coś przy szkole 
odpowiedział, że to jest obowiązek Burmistrza i tak musi zrobić. Do mieszkańców 
dotarło że jeśli nie wyrażą zgody p. Ostrowski musi się wyprowadzić ze swoim 
zakładem, a on nie ma zatargów ze wsią pomaga w wielu sprawach i ostatecznie 
wyrazili zgodę. 
Wiceprzewodniczący Z.Adamski 
- zgłaszałem wstawienie znaków ograniczających prędkość do 30km i o robotach 
drogowych na Sosnowcu i k/Policji. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie propozycję Burmistrza o sprzedaży działki wiejskiej w 
Klimontowie a w zamian zakup porównywalnej dla wsi. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
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1 głos wstrzymujący się. 
Ad. 10 
Przewodniczący zamknął XXII sesję Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
 
                                            Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                 Sekretarz                                       Przewodniczył  
 
 
 
 


